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      Jsem členem výboru chirurgické sekce ČAS a členem téměř od založení, kdy byla 

předsedkyní Eva Kvasnicová, která nás tak nečekaně opustila a na kterou se nedá 

zapomenout, které jsme se snažili pomoci s přípravou konferencí a kongresů. Účastním se 

konferencí organizovanými ČAS a je mnohdy velmi poučné, „jak se to dělá jinde“ a mohu 

říci, že jsem mnohdy našel alespoň inspiraci pro práci v naší nemocnici. 

  

      Sám organizuji konference na krajské úrovni Pardubického kraje. Stále se snažíme o to, 

aby byla sestra opravdu rovnocenným partnerem lékaře, jako je tomu mnohde v zahraničí, 

(například ve švýcarském Curychu, kam dost často soukromě jezdím a občas se mi povede 

domluvit si malou stáž ve zdravotnických zařízeních) - což nám se stále nedaří a vytvořit 

sestrám odpovídající pracovní podmínky, aby nebyly tak často přetěžovány a neblížily se tak 

často syndromu vyhoření, zejména v soukromém sektoru. Snad se nám to také časem povede.     


